

## Company Profile 公司簡介

Headquartered in Beijing, Digital China Holdings Limited (the “Company” or “Digital China”) and its subsidiaries (collectively the “Group”), is a leading IT service provider in China. Its nationwide network comprises 13 regional centers in major cities and over 30 representative offices in second-/ and third-tier cities throughout China.

The Group’s business can be broadly distinguished into 3 categories:

**Distribution:** distribution of IT products that cater to the needs of consumers and corporate clients. Products include computers, printers, PC servers, data projectors, peripherals, consumer electronic products, etc.

**Systems:** distribution of IT products to be employed in the set-up of corporate IT infrastructure. The business is further divided into 4 sub-categories - Unix servers, networking products, storage products and packaged software.

**Services:** provision of consultancy, application software development, systems integration and related services primarily to the telecommunications, finance, government and manufacturing sectors.

A former subsidiary of Legend Group Limited (now Lenovo Group Limited), Digital China was listed on Hong Kong Stock Exchange Limited by way of a spin-off on 1 June 2001 and is now an associate of Beijing-based Legend Holdings Limited.

神州數碼控股有限公司（「本公司」或「神州數碼」）及其附屬公司（統稱「本集團」）是一家在中國提供IT服務的領導企業。神州數碼總部設於北京，並在中國13個主要城市設有區域中心，及在30多個二、三級城市設有辦事處，業務範圍覆蓋中國全國。

集團主要從事三大業務：

**分銷：**分銷適合企業及個人用戶的IT產品，包括電腦、打印機、個人電腦伺服器、投影機、外設、消費類電子產品

**系統：**針對企業用戶，提供IT系統建設有關產品，包括UNIX伺服器、網絡產品、存儲產品、套裝軟體

**服務：**主要為電信、金融、政府及製造業客戶提供IT諮詢、應用軟體發展、系統集成及相關服務

神州數碼原為聯想集團有限公司之附屬公司，於2001年6月1日分拆、於香港聯合交易所有限公司獨立上市。神州數碼為北京聯想控股有限公司之聯營公司。